
Zápis ze schůze školské rady (ŠR) Biskupského gymnázia J. N. Neumanna 

č. 2/2019 

Datum: 5. 12. 2019  

Účastni: Václav Kubeš (VK), Jan Marek (JM), Andrea Layerová (AL), Kryštof Míka (KM), Ondřej 

Záleský (OZ), Josef Prokeš (JP) 

Program: 

1. Schválení novelizovaného Školního řádu (ŠkŘ) 

2. Schválení výroční zprávy (VyZ) 

3. Různé 

 

 

1 Schválení programu 

pro: 5 

 

2 Schválení novelizovaného ŠkŘ 

OZ informoval ŠR o tom, že změny ve ŠkŘ byly ustanoveny na základě důkladné diskuze vedení školy 

s předsedy předmětových komisí. 

 

Hlasování pro schválení: 5 pro, 1 se zdržel. ŠkŘ byl schválen. 

 

ŠR pokládá za velmi důležité, aby vedení školy dostatečně seznámilo pedagogy a žáky školy se všemi 

realizovanými změnami. 

   

3 Schválení VyZ 

Hlasování pro schválení: 0 pro, 5 proti. VyZ nebyla schválena z důvodů překlepů a chyb v textu, 

chybějících značek a jednotek, nejednoznačným hodnotám v částech financování, nesjednoceném fontu a 

barvě písma. 

VyZ byla vrácena vedení školy k opravě, další schvalování bude probíhat formou per rollam. 

 

Aktualizováno 16. 1. 2020: Výsledek hlasování per rollam: 6 pro, 0 proti. Po úpravách byla tedy výroční 

zpráva napodruhé schválena. 

 

4 Různé 

JP vznesl dotazy a připomínky ohledně stavebních investic školy a odměňování pedagogů. 

KM vznesl dotaz na způsob kontroly kvality výuky jednotlivých pedagogů ze strany vedení školy. 

JM vnímá velké rozdíly mezi způsoby a kvalitou výuky jednotlivých pedagogů.  

AL vnímá, že škola nedostatečně kontroluje a monitoruje nově nastupující učitele. 

OZ vznesl dotaz na finanční bilanci bilingvního studia a detailnější rozbor některých investic. 

 

Podněty a dotazy se sekce „Různé“ byly předány vedení školy s prosbou o vyjádření. 

 

 



Zkontroloval(a):          Zapsal(a): 

Andrea Layerová         Ondřej Záleský 


